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1. Nyt fra
Ledelsen: Status på  Covid-19 på skolen
Medarbejderne: På flere niveauer aflyses arrangementer på tværs af skoler.  MED-dag i morgen, hvor
der arbejdes med klimamålingen og med personalehåndbogen
Formanden. - Intet nyt

2. Elevrådets punkt
Der har været afholdt møde med Klarup Skoles miljøråd hvor man arbejdede med affaldssortering i
og med at begge skoler er Verdensmåls-certificeret.
Der har også været forventningsafstemt på første elevrådsmøde, hvad det vil sige at sidde med i
elevrådet og besluttet, hvad elevrådet skal arbejde med.
Tur i forb. med Erasmus-projekt i januar såfremt Corona-situationen tillader det.

3. Opfølgning sidste møde
Opstart skolemad.nu: Orientering v. Rikke. Fin opstart. Kræver p.t. ikke mange ressourcer fra skolens
side. Når vi er kommet lidt længere hen, vil vi kunne trække lister i fht. hvad der købes.
Arbejdet med principperne: Dette arbejde er endnu ikke igangsat.

4. Frisættelse af skolen
Jvf. bestyrelsesmødet d. 21/8, blev følgende besluttet: Bestyrelsen ønsker, at det pædagogiske
personale diskuterer de muligheder, de øgede frihedsgrader giver og på den måde er med til at



kvalificere bestyrelsens arbejde. Det gælder både principperne for skoledagens organisering,
principper om elevplaner og principperne omkring linjefagsdækning/kompetencedækning.

RZ fortæller kort om tilbagemeldingerne fra det pædagogiske personale (se bilag 1). Herefter
beslutter bestyrelsen endeligt, hvorvidt der skal ske ændringer.
Beslutningspunkt:

- Der arbejdes med et forsøg med forskudt/senere mødetid for udskolingen. Pauserne bliver
ikke forskudte, så den første mødeblok forkortes.

- Fastholdelse/udnyttelse af de erfaringer ift. fjernundervisning, man har draget igernnem
hjemsendelsesperioden og perioden med Corona-restriktioner.

- Fastholdelse af muligheden for on-line skole-hjemsamarbejde.

5. Skolens værdier
Vi har blandt det pædagogiske personale haft en længere proces, hvor vi har evalueret og arbejdet
med input til en revidering af handleanvisningerne for skolens værdier. Vi ønsker nu bestyrelsens
input til udkastet, sideløbende skal også elevrådet inddrages. Vedhæftet er både gældende
handleanvisninger samt de nye udkast. På mødet drøftes udelukkende ordlyd/indhold, sidenhen skal
vi arbejde med layout, så værdierne får et mere indbydende og fængende layout.
(se bilag 2 og 3)
Punkt til drøftelse: Den videre proces er, at der arbejdes videre med værdiordene, - i første omgang i
elevrådene, herefter med personalet igen

6. Beløb til forplejning i forbindelse med skolerejser 8. årgang
Udskolingen har et ønske om, at det beløb der opkræves pr. døgn i forbindelse med skolerejser
hæves fra 75 kr. pr. døgn til 100 kr. pr. døgn. Baggrunden herfor er, at prisniveauet er steget en del de
senere år, men beløbet til forplejning er ikke blevet hævet i adskillige år.
Beslutningspunkt. Godkendt under forudsætning af, at det er i overensstemmelse med gældende
regler.

7. Læringskulturen i udskolingen
Udskolingen oplever p.t. et udtalt behov for at have et særligt fokus på det gode læringsmiljø blandt
skolens ældste elever. Det opleves bl.a., at mobiler og brugen af devices i timerne har taget en
uheldig drejning, ligesom eleverne benytter sig forholdsmæssigt meget at toiletbesøg, påfyldning af
drikkedunke mv. i timerne. Udskolingen har derfor igangsat en proces på tværs af de tre årgange, der
har til mål at genfinde gode arbejdsvaner og en god social omgang eleverne imellem.
Orienteringspunkt med mulighed for drøftelse.
Henrik orienterede om baggrunden for, at der er behov for at arbejde med læringskulturen.
Skolebestyrelsen bakker op om arbejdet.

8. Evt.
-

9. Fast punkt: Godkendelse af referat
Referatet godkendt.


